
Aktywność radnych podczas sesji Rady Miejskiej w Złotoryi w roku 2015

Agnieszka Zawiślak

inwestycje ul. Łąkowa

wniosek ustnie

Poprosiła o podjęcie decyzji w sprawie zorganizowania 

placu zabaw dla dzieci na ul. Łąkowej.

Robert Pawłowski :  Plac zabaw na ul. Łąkowej był 

ale został zepsuty. Myślę jednak, ze trzeba coś 

zrobić, zagospodarować, żeby to nie było getto.
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oświetlenie ul. Cicha

wniosek ustnie

Zgłosiła konieczność  oświetlenia ul. Cichej . Na tej ulicy 

brak jest lamp, panują ciemności.

Robert Pawłowski: Podobnie zostanie sprawdzony 

stan lamp na ul. Cichej,
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oświetlenie ul. Cicha

wniosek ustnie

Przypomniała o konieczności oświetlenia ul. Cichej. Robert Pawłowski:  oświetlenie to sprawa 

przyszłego roku
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